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نظام جمهوری اسلامی نقطه عطف بازآفرینی جایگاه دختران است| هرکس به جایی رسیده با صبر و استقامت رسیده؛

شیاطین مشکلات را بزرگ را میکنند.

صدیقی می گوید هدف، نجات جهان و ظهور امام زمان است؛ 

کاظم صدیقی، خطیب نماز جمعه تهران در خطبههای نماز جمعه پایتخت گفت:

باید بدانید کسانی که حقایق دین و انقلاب را تحریف میکنند و کسانی که خلق خدا را بیهویت میسازند اهل تاریکی هستند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، وی افزود:

امروز شما میبینید که 44 سال مشکلات نوع خاصی شده و دشمن در صحنه ناامید کردن و جنگ روانی با همه امکانات و
تجهیزات به میدان آمده است. با این حال مردم خستگی ناپذیرند. در حفظ دستاوردهای خون شهیدان، اطاعت از نایب امام

زمان از الگویشان کم نمیگذارند آن نماز پرشکوه عید فطر آن روز قدس حماسی و بی سابقه آن ۲۲ بهمن عزت ساز و آن ۱۳
آبان نشانه آن است. 

او گفت:

تاسیس جنگ ترکیبی برای آن است که وقتی نزدیک به قله میشوید از هدف خود دور شوید. یک کوهنورد که ابتدا شروع
میکند تازهنفس است هرچه بالاتر میرود نفس کم میارد. در این ۴۳ سال با همه توطئهها با همه نفوذها و نفوذیها با همه

سختیها مقابله کردید مردانه ایستادید برای آنکه هدف دارید هدف شما اجرای دستور خداست، شما خود را بنده خدا میدانید
انسان تا زمانی که بنده است بندگی میکند. برای خداست به سوی خداست میگوید هرچه از دوست می رسد نیکوست اگر
دشمن با جنگ ترکیبی وارد میشود به معنای آن است که به هدف غایی نزدیک شدهایم. اولین هدف ما رسیدن به خدا است.

هدف االله است و برای رسیدن به االله باید با سختیها ساخت و از آن عبور کرد. نکته بعدی تجربه است و هرکسی به جایی رسیده
است با صبر و استقامت رسیده است. بدون صبر و استحکام بر مواضع هیچ ملتی به هیچ جایی نرسیده است. گرانی ها و

مشکلات بهانه شده است دشمن تبلیغات منفی کند اما شما همچنان ایستادهاید. الگوی شما امام راحل و امام فعلی است که
در تمام کوران مشکلات و فشارها خم به ابرو نیاورند، همیشه چهرهشان شاداب است همیشه آینده را روشن تصویر میکنند.

همیشه به جبهه مقاومت و مستضعفان امید میدهند برخلاف شیاطین که همیشه چیزهای جزئی مشکلات را بزرگ را میکنند و
میخواهند مردم را ناامید کنند، تا دشمن بیاید غارت کند. امام نه در سقوط خرمشهر خم به ابرو آورد و نه پس از آن در فتح

خرمشهر هیجانی شد چون مرد خدا بود و در همه شرایط تسلیم خدا بود. ما هدف داریم؛ هدف در قدم اول رضایت خداست در
قدم دوم نجات کشور است و در قدم سوم نجات جهان و ظهور امام زمان است و هرچه به قله نزدیک میشویم فشارها

بیشتر میشود پس تلاش کنیم در این راه باقی مانده نفس کم نیاوریم تا به هدف خود برسیم. 

صدیقی افزود:

رهبر فرزانه و الگوی شایسته ما، امام خامنهای زیر بنای اجتماعی و سیاسی ایشان در دامن کریمه اهل بیت شکل گرفت و
خورشیدی شد که با همه ظلمات ایستادگی میکند.
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وی همچنین گفت:

دختران در این جایگاهی دارند که در هیچ کجای دنیا ندارند. نظام جمهوری اسلامی نقطه عطفی برای بازآفرینی جایگاه دختران
است. حوزههای علمیه بانوان و دانشگاه الزهرا کمک کننده به خون شهدا هستند. ۸۰۰ مدال در این مدت دختران ما آوردند

بدون اینکه خدشهای به حجابشان وارد شود. ای دختر بزرگواری که میتوانی آیینه ولایت باشی، یار معصومان باشی، خواهر
همسر تونی بلر وقتی به قم رفت و گنبد حرم حضرت معصومه را دید به اسلام مشرف شد.

او ادامه داد:

در روزهای گذشته دیدیم که نخست وزیر جنگلی و وحشی اسرائیل برای دور شدن از مشکلات اقتصادی به مردم مظلوم غزه
حمله کرد که یازده نفر از فرماندهان در میان مردم بی دفاع بودند. مشاهده کردید جهاد اسلامی در مصاف ۵ روزه آنها را در

شرایطی قرار دادند که در جنوب کشور اشغالی همه امور فلج شد و با فشار جهاد اسلامی این آتشبس پذیرفته شد

صدیقی با اشاره به برگزاری نمایشگاه کتاب نیز گفت:

مردم کتاب را غذای روح میدانند و خرید کتاب در نمایشگاه کتاب بی نظیر بوده است. حضرت آقا در بازدید از نمایشگاه کتاب
نسبت به توجه به کتاب کودک و نوجوانان اهتمام ورزیدند که میتواند راه و فلش باشد.

امام جمعه تهران گفت:

افتخاری که ارتش و نیرو دریایی آفرید افتخاری برای ملت ایران بود که جلوی چشمهای آمریکاییها از پاناما عبور کرد.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] حجاب

[3] حقوق زنان
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